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Město Milevsko 
Komise pro místní části 
Rady města Milevska 
nám. E. Beneše 420 
399 01 Milevsko 
 
Č.j.:  MM 16517/2011 
 
 
 

Zápis č. 2/2011 ze zasedání Komise pro místní části, které se konalo dne 13.05.2011  

 

Jednání bylo započato dne 13.05.2011 v 13:00 hod. na Městském úřadě Milevsko, nám. E. Beneše 

420, Milevsko, v kanceláři starosty města. 

 

Na zasedání přítomni:  

Josef Dvořák, Jiří Hejný, František Koutník, , Ing. František Tomášek, Jaroslav Kortan 

Omluveni: Michal Polanecký, David Kocáb 

Nepřítomni: --- 

 

Bod 1  

Úvod, zhodnocení činnosti předchozí komise 

 

Tajemník komise uvítal přítomné členy komise a sdělil účastníkům cíl zasedání. 

 

Bod 2 

Návrhy členů komise 

 

Pan Hejný uvedl, že v Rukávči je třeba zasklít kapličku s tím, že je to ochoten zařídit, pokud mu to 

bude proplaceno. Dále uvedl, že je potřeba natřít lavičky, poopravit a natřít houpačka v parku a 

střecha u kulturní místnosti (bývalá kovárna). 

 

Pan Dvořák uvedl, že v Dmýšticích jsou potřeba také natřít lavičky. Dále uvedl, že na sále v kulturním 

domě v Dmýšticích  je v dezolátním stavu elektroinstalace.  

 

Pan Koutník uvedl, že lavičky jsou potřeba natřít i v Něžovicích, dále je potřeba dokončit opravy 

v kapličce v Něžovicích. Dále uvedl, že se propadá kanál na silnici v Něžovicích.  
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Pan Kortan uvedl, že silnice mezi Něžovicemi a Dmýšticemi zarůstá trávou a postupně se tak neustále 

zužuje a bylo by ji potřeba nějakým způsobem udržovat.  

 

Pan Dvořák uvedl, že je potřeba vyčistit sál v kulturním domě ve Dmýšticích s tím, že je již se 

starostou města panem Heroutem domluven, že ho přijedou vyčistit strojem z Domu kultury 

v Milevsku. Proto vznesl dotaz, zda čištění proběhne. Dále uvedl, že v Dmýšticích je elektrický sloup 

zarostlý břečťanem. 

 

Pan Hejný dále uvedl, že by bylo potřeba řešit možnost odpojení elektřiny v případě požáru nebo 

jiného nebezpečí. Současný stav je takový, že musí přijet pracovníci společnosti E.O.N., což je 

zdlouhavé. Ani hasiči prý nemají přístup k transformátorům. Pokud tak hoří dům, na kterém jsou 

dráty elektrického vedení, je rizikové ho hasit a odpojit jde elektrickou pouze hlavní jistič v domě. 

 

 

Bod 3 

Žádosti o příspěvek na podporu místních částí z rozpočtu města Milevska na rozvoj kultury  

 

Rukáveč 

Za místní část Rukáveč přednesl žádosti pan Jiří Hejný: 

Občanské sdružení Občané Rukávče žádá proplacení plánovaných oprav na kulturní místnost (bývalá 

kovárna) a proplacení nákupu ozdob (fáborů) použitých při stavění májky a pálení čarodějnic v místní 

části Rukáveč. 

 

Dmýštice 

Za místní část Dmýštice přednesl žádosti pan Josef Dvořák: 

Sbor dobrovolných hasičů Dmýštice žádá o proplacení výdajů souvisejících s pořádáním Hasičského 

plesu, stavění májky a pálení čarodejnic, SDH Dmýštice společně se Českým svazem žen Dmýštice 

dále žádají o proplacení výdajů souvisejících s pořádáním stavění májky a pálení čarodějnic, 

pořádáním Dnu dětí, Pouťové zábavy, Posvícenské zábavy a výdajů souvisejících s pořádáním výletu 

na Moravu.  

 

Něžovice 

Pan František Koutník uvedl, že žádosti o příspěvek pošlou Sbor dobrovolných hasičů Něžovice a 

Český svaz žen Něžovice  písemně. 

 

Velká 

Pan Ing. František Tomášek žádá proplacení výdajů souvisejících se stavěním májky a pálením 

čarodějnic v místní části Velká, vybílením kapličky a pořádáním Pouťové slavnosti (dudáci). 
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Klisín 

Pan Josef Dvořák uvedl, že místní část Klisín se bude podílet na spolupořádání Hasičského plesu 

v Dmýšticích, neboť místní část Klisín nemá sál pro pořádání plesu. Proto bude pan David Kocáb 

bude žádat proplacení nákladů na pořádání tohoto plesu. 

 

 

Bod 3 

Závěr 

 

Tajemník komise  poděkoval všem přítomným a jednání v 15:00 hodin ukončil. 

 

V Milevsku dne 24.05.2011 

 

Zapsal: Jan Krejča, tajemník komise 

 

Schválil:  

         ..................................................  

          Michal Polanecký 

            předseda komise 

Příloha:          

1x Prezenční listina 


